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Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Janusza Piechocińskiego 

Szanowny Panie Premierze! 

Działalność firm zajmujących się pomocą w uzyskiwaniu odszkodowań na dzień dzisiejszy jest nieuregu-

lowana ustawowo. W praktyce działalność ta oparta jest na umowach zawieranych z każdym klientem. Wy-

daje się, że ze względu na zakres informacji, w tym danych osobowych wrażliwych, jakie otrzymują od 

klientów wspomniane firmy, oraz to, że muszą one często prowadzić sprawy szczególnie bolesne dla swoich 

klientów (szkody na osobie, zadośćuczynienia za śmierć bliskich), należałoby zapewnić ustawową gwarancję, 

że wspomniane podmioty działające na rynku odszkodowań mają wystarczające kwalifikacje i zasób organi-

zacyjny zapewniające należytą obsługę prowadzonych spraw. Ponadto wydaje się, że należałoby ustawowo 

określić granice wysokości przysługującego wynagrodzenia za prowadzenie tego typu spraw. 

W związku z tym proszę o informację, czy Ministerstwo Gospodarki analizowało problem regulacji tej 

dziedziny działalności gospodarczej. 

Z poważaniem 

Rafał Muchacki 

 




